北京工业大学来华留学研究生复学申请表

Resumption Application Form for International Graduate Student in BJUT
	申请人姓名
Applicant Name
	
	学  号

Student ID
	
	学　院

College
	

	导　　师

Supervisor 
	
	联系方式

Contact
	
	专　业

Major
	

	入学时间

Entering Time
	
	复学时间

Resumption time 
	
	休学时间

Deferring time
	—

	复学理由/Reason (s)：
申请人签字/Applicant signature：　　　　　　　日期/Date：　

	导师意见/Supervisor Reason (s)  ：
导师签字/Supervisor signature：　　　　　　　日期/Date：

	培养学院意见/ Major College reason(s)：

                主管院长签字/Dean Signature：          学院公章/College Stamp：　

                                                          日期/Date：　　

	校医院审核：（因病休学、复学的学生需经校医院审核）/Hospital Reason(s):
审核人签字/Signature：　　　　   　日期/Date:               　

	国际学院意见/ CIE Reason(s)：

                主管院长签字/Dean Signature：          学院公章/College Stamp：　

                                   日期/Date：　

	研究生院意见/Graduate School reason(s)：

                主管院长签字/Dean Signature：          公章/College Stamp：　

                                                          日期/Date：　


说明：1. 申请复学的学生需持当时办理的“休学申请表”。

2. 因病休学的学生复学，应持有学校指定的二级甲等及以上医疗单位证明恢复健康并经校医院审核同意后，方可办理复学手续。

3. 此表一式五份，研究生院、校医院、国际学院、培养学院、学生本人各一份。

Remark:

1. The student take the “Program Deferring Application Form for International Graduate Student in BJUT” when he/she go through the resumption procedure.

2.The student whose resumption is due to illness should hold the medical treatment proof which some specified hospital in secondary grade or above and get the approval of BJUT hospital.

3.This form is in quintuplicate, each for Graduate School, BJUT Hospital, College of International Education ,Major college and the student.
